

扶輪服務專案中心啟動

國際扶輪新的服務活動數位平台「服務專案中心」(Service Project Center)已經啟動。它為社員提供了更多管理服務專案及分享故事、最佳操作辦法及興趣的機會。

隨著該平台的推出，「扶輪櫥窗」Rotary Showcase 已經退役。所有扶輪及扶青的服務專案均已轉移至服務專案中心。

服務專案中心比舊系統更快，並且跨裝置與螢幕尺寸提供一致的體驗。它收集更準確的專案位置數據，並向所有社的職員提供專案管理的存取權。用戶可以透過行動裝置管理專案，並輕鬆在電子郵件、Facebook、WhatsApp 及 LinkedIn 等社群媒體平台上分享專案連結。

未來，該平台將包括專案的世界地圖、以不同語言搜尋專案的能力以及幫助實施專案的其他資源。

服務專案中心是扶輪更有效吸引參與者並增加影響力的重要資產。使用者可以更全面地講述專案故事，向潛在社員、合作夥伴及捐獻者展示其效能。有更多機會提供照片和細節，使專案過程更加透明，並讓社員有更多方式對自己的成果感到自豪。

請定期造訪服務專案中心，記錄及更新專案詳細資訊。

2024 年 8 月 2 日

台灣扶輪月刊 譯 2024-8-5

資料來源：<https://my.rotary.org/en/rotarys-service-project-center-launches>

Rotary's Service Project Center launches

The Service Project Center, Rotary's new digital platform for service activities, has launched. It gives members more opportunities to manage service projects and share stories, best practices, and interests.

With the introduction of this platform, Rotary Showcase has been retired. All Rotary and Rotaract service projects have been transferred to the Service Project Center.

The Service Project Center is faster than the old system and offers a consistent experience across devices and screen sizes. It collects more accurate project location data and provides project management access to all club officers. Users can manage projects from mobile devices and easily share project links in email and on social media platforms such as Facebook, WhatsApp, and LinkedIn.

In the future, the platform will include a world map of projects, the ability to search for projects by language, and additional resources to help implement projects.

The Service Project Center is a significant asset in Rotary's effort to engage participants more effectively and increase impact. Users can tell project stories more fully, demonstrating their effectiveness to potential members, partners, and donors. There are more opportunities to provide photos and details, making the project process more transparent and giving members more ways to feel pride in their results.

Visit the Service Project Center regularly to record and update project details.

2-Aug-2024

<https://my.rotary.org/en/rotarys-service-project-center-launches>